



« AU  DE L'OCCITANIE »

12 -19 JUIN 2022

FORMULAIRE DE PRÉ-INSCRIPTION / PRE-REGISTRATION FORM

À renvoyer par email avant le 1<sup>er</sup> Octobre 2021

To be emailed by October 1<sup>st</sup> 2021

à / to Patrick Friedli : type13@orange.fr

**Pilote / Driver**

Nom / Last Name .....

Prénom / First Name .....

Nationalité/ Nationality .....

Adresse / Address .....

CP / ZIP Code ..... Ville / City .....

Pays / Country .....

Tél / Phone Number .....

Email / Email .....

**Co-pilote / Co-driver**

Nom / Last Name .....

Prénom / First Name .....

Nationalité/ Nationality .....

Adresse / Address .....

CP / ZIP Code ..... Ville / City .....

Pays / Country .....

Tél / Phone Number .....

Email / Email .....

**Bugatti Type** ..... N° de châssis / Chassis number ..... Année / Year .....

Carrosserie / Body .....

Nous souhaitons participer à la manifestation « Au cœur de l'Occitanie en Bugatti » qui se tiendra du 12 au 19 juin 2022. Merci de nous faire parvenir le dossier d'inscription à l'automne 2021, que nous vous retournerons complété et accompagné du règlement dans les délais prescrits.

We wish to participate in the rally « Au cœur de l'Occitanie en Bugatti » which will take place from June 12 through 19, 2022. Please send us an application form this fall 2021. We will send it back dully filled out with payment and within the prescribed deadline.

Date :

Signature :

À noter :

- Le coût de la manifestation n'excédera pas 3 000 € pour 2 personnes (hôtel, repas et assistance pour les 6 jours / 7nuits).
- Le nombre d'équipages pour cette manifestation est limité à 101. Seul le comité d'organisation est habilité à valider les inscriptions définitives qui seront communiquées au plus tard le 31/01/2022.

Please note :

- The cost won't exceed 3 000 € for 2 people, and includes full accommodation, meals and assistance for the 6 days and 7 nights.
- The number of attending crews is limited to 101. The organization committee is the only one authorized to approve a definitive acceptance, which will be known before the 31<sup>st</sup> of January 2022.

